
 

 

 

ZÁPIS 

z 1. řádného zasedání Studentské rady Univerzity Pardubice v AR 2024/2025, 

konaného ve čtvrtek 3. října 2024 od 18:00 hybridní formou 

v zasedací místnosti SRUPa a prostřednictvím MS TEAMS 

 

 

Přítomni: Fišera Tomáš, Chrastina Tomáš, Lavrenčíková Jindra, Manojlín Marek, Rozen 

David, Šanda Martin, Višněvský George, Vrubel Štěpán 

Hosté: Ing. Petr Bělina, Ph.D. (předseda AS UPCE), Hostinský Tomáš (FChT) 

 

 

Program zasedání:  

1. Zahájení  

2. Schválení programu zasedání  

3. Otevřená diskuze nad vlivem incidentu z ÚAFM FChT na studující FChT  

4. Uzavřená diskuze k budoucímu zasedání AS UPCE  

5. Různé 

 

 

BOD 1: Zahájení 

Předseda SRUPa Štěpán Vrubel přivítal přítomné členy a hosty. Zasedání bylo zahájeno v 18:05 

a bylo mu přítomno 8 členů. 

 

BOD 2: Schválení programu zasedání  

O programu zasedání bylo hlasováno v původním znění. 

 

Hlasování bylo provedeno elektronicky.  

Výsledek hlasování: 8 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL.  

Program zasedání byl schválen. 

 



 

 

 

BOD 3: Otevřená diskuze nad vlivem incidentu z ÚAFM FChT na studující FChT  

Předseda a místopředsedkyně SRUPa seznámili plénum s vývojem situace mezi 

předsednictvem SRUPa a vedením FChT. Štěpán Vrubel informoval o velmi krátké schůzce 

s děkanem FChT prof. Němcem, na které děkan FChT předsedovi SRUPa oznámil své 

stanovisko, že SRUPa dle něho nezastupuje studenty, proti čemuž se předseda SRUPa vyhradil. 

Jindra Lavrenčíková dále informovala, že se na ni jako na zástupkyni SRUPa obrátilo několik 

studujících z FChT a svěřili se, že se po incidentu obávají o následný průběh studia. Požádali       

o anonymizaci údajů. Předseda AS UPCE dr. Bělina seznámil plénum se správným postupem 

pro studující, kterých by se daná situace mohla dotknout.  

Následně proběhla otevřená diskuze. Přítomní účastníci přednesli svá stanoviska a argumenty 

k názorům ostatních. 

 

BOD 4: Uzavřená diskuze k budoucímu zasedání AS UPCE  

Proběhla uzavřená diskuze k budoucímu zasedání AS UPCE dne 8. 10. 2024. 

 

BOD 5: Různé 

Štěpán Vrubel představil program budoucího zasedání AS UPCE a rozebral normy, které bude 

třeba schválit. Hovořil o změnách ve volebním řádu, kde některé změny mohou v budoucnu být 

právně problematické. Do následné diskuze se zapojili Marek Manojlín a Martin Šanda. 

Zasedání bylo ukončeno v 19:15. Předseda SRUPa poděkoval přítomným za účast. 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jindra Lavrenčíková 

 

 

Bc. Štěpán Vrubel 

předseda SRUPa 

 

 


